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Mgr. Pristáš: 
Ja by som sa chcel opýtať na sídlisko kpt. Nálepku. Boli tam robené nejaké aj výruby 
stromov, aj orezy stromov. Viem, že nadpolovičná väčšina obyvateľov dvoch bytoviek si 
žiadala odstrániť jeden veľký strom v strede. Mrzí ma to, ale bohužiaľ majú na to právo, 
rozhodli sa takto. Chcem sa opýtať, ich hlavný dôvod bol, že tam chcú postaviť parkovisko na 
tom mieste, kde stál ten strom. Pokiaľ ja viem, technické služby nemajú techniku na to, aby 
vybrali ten peň, ktorý tam zostal po tom strome aj s koreňmi, doposiaľ je to tam, dokonca dva 
veľké kusy z toho kmeňa, lebo to bol fakt veľký a hrubý strom, tam sú doposiaľ. Či bude 
mesto nejak participovať na vybudovaní toho parkoviska, ktoré si tam obyvatelia žiadali, 
alebo to bude len v ich réžii, to je jedna otázka v rámci toho sídliska.  
 
PhDr. Čižmár: 
Na Ulici kpt. Nálepku, vybudovanie parkovacích miest, takáto požiadavka na spolu 
participovaní mesta v otázke financovania, alebo vytvorenia parkovacích plôch zo strany 
obyvateľov tejto časti neprišla. V prípade takýchto situácii na vyklčovanie zvyšnej časti 
stromu sme zvykli robiť jednorázovo prostredníctvom mestského hospodárskeho strediska 
v niektorých častiach mesta aj v minulom roku takéto akcie. V prípade, že takouto technikou 
budeme disponovať, pretože si ju prenajímame, tak vieme týmto obyvateľom pomôcť. 
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